



## MØTEPROTOKOLL

Lindesnes menighetsråd 2023 - 2027

MØTE NR. 5/25

Dato: 02.09.2025 Arkivsaksnr. Skriv inn

Møtedato	02.09.2025	Tid	18.00
Sted	Menighetskontoret	Saksnr.	

Disse møtte	Stanley Tørressen, Mari Sønnesyn Berg, Marry Kleiven, Einar Kristensen, Jarl Heimtun, Elisabeth Egelid Stensland, Edwin G. Sandnes, Glenn Gislefoss, Trine Hjelmaas Thu (vara for L.K.)
Forfall	Lloyd Kristensen
Ellers møtte	
Møteleder	Stanley Tørressen
Merknader	

Stanley Tørressen  
Menighetsrådsleder

Stanley Tørressen  
Sekretær

### Saker som ble behandlet

16/25	Godkjenning av innkalling og saksliste
17/25	Godkjenning protokoll møte 4/25
18/25	Saksbehandling – organisering uten sekretær
19/25	Økonomi/Kasserer
20/25	Givertjenesten
21/25	Båndet
22/25	Prestegården
23/25	Nytt fra Stab/Sokneprest
24/25	Nytt fra Fellesrådet
25/25	Eventuelt

Saksnr.	Sakstittel:
16/25	<b>Godkjenning av innkalling og saksliste</b>  <b>Forslag til vedtak:</b> Lindesnes menighetsråd godkjenner innkalling og saksliste til møtet 02.09.25
17 /25	<b>Godkjenning av protokoll fra siste møte</b>  <b>Forslag til vedtak:</b> Lindesnes menighetsråd godkjenner protokoll fra møtet 25.06.25. Vedtatt.

18 /25	<p><b>Saksbehandling – organisering uten sekretær</b></p> <p>Det er leders oppgave å lage saksliste, sammen med AU. Det er utfordrende med arbeid vekke 2 uker i slengen. Alle må komme med innspill til leder på eventuelle saker. Leder skriver referat, og sender det ut til medlemmene og til kirkevergen.</p> <p><b>Forslag til vedtak:</b> Mari, Marry og Undertegnede (AU) møtes før leders utreise for å lage saksliste. De bør/vil i tillegg ha ukentlige samtaler om hva som rører seg i menigheten. Vedtatt.</p>
19/25	<p><b>Økonomi/Kasserer</b></p> <p>Jarl har dialog med regnskapsfører. Det koster ingen ting å sette inn kontanter i banken (Spar) med Visa kort. Vipps koster rundt 2%, som blir trukket direkte.</p> <p>Jarl: de som bruker penger må skrive hva det gjelder. Regning må scannes og sendes til Jarl som konterer og sender til regnskapsfører. Regnskapsfører bør få tilgang til bank – Jarl kan ordne det. Jarl sikrer at vi har kvitteringer med gjennomslag. Vippsgaver sendes videre til kollektmottakere MINUS gebyret.</p> <p>Solidus: Jarl tar dialogen videre, men han ønsker ikke å ha ansvaret for rapporteringen til skattemyndighetene.</p> <p><b>Forslag til vedtak:</b> MR ønsker at Jarl følger opp økonomi og rapportering videre. Evaluerer jevnlig. Vippsgaver sendes videre til kollektmottakere MINUS gebyret. MR ønsker at ansatte i FR tar seg av Solidus og rapportering vedr. skatt. Vedtatt.</p>
20/25	<p><b>Givertjenesten</b></p> <p>Vi er som kjent avhengige av flere givere for å opprettholde aktivitetsnivået i barne- og ungdomsarbeidet. Vi har nevnt det på Gudstjenester, i Båndet osv. men det har ikke kommet så mange nye til. Har MR forslag til andre tiltak? Forslag om å ringe etter oppsatt navneliste. Butikkinfo. Jarl skaffer liste over nåværende givere. Medlemslister for DNK? Vippslistene?</p> <p><b>Forslag til vedtak:</b> Erik og Anette Askildsen har sagt seg villig til å ringe rundt for å skaffe givere. Trine og Stanley kan sitte på butikk. Alle er behjelpelige med å skaffe navn til Erik og Anette. . Jarl skaffer liste over nåværende givere og Vippslister. Medlemslister for DNK, Mari? Gjennomføres høsten 25 – begynner etter valget. Vedtatt.</p>
21/25	<p><b>Båndet</b></p> <p>Båndet er et flott og lesverdig blad. Uten Bjørg har vi ikke noen til å holde tak i bladet. Noen er spurt, men ingen har til nå svart JA. Er det et alternativ å legge ned Båndet? Andre forslag?</p> <p><b>Forslag til vedtak:</b> Det er ingen stemning for å legge ned Båndet. Hvis ikke vi klarer det alene, må vi i neste omgang vurdere å gi det ut sammen med resten av Fellesrådet. Men MR</p>

	<p>ønsker ikke å følge den veien nå. MR ser for seg et nummer nå i høst. Mari og Monica vil hjelpe til med å få dette inn, men det er ingen varig løsning. Vi må forsøke å finne en eller flere personer. Jarl tar en runde med annonsørene med tanke på å øke inntektene. Mari og Monica tar kontakt med Bjorvand (trykkeriet). Vedtatt.</p>
<b>22/25</b>	<p><b>Prestegården</b></p> <p>Et interimstyre bestående av Stanley Tørressen, Einar Kristensen, Patricia Hartmann Sandnes, Erling Lande, Melvin Kleiven, Norman Udland har fått grunnlag for en avtale med DNK Eiendom om prosess mtp leie/overtakelse av Prestegården. Mari Sønnesyn Berg, Terje Haaland og Rolf Steinar Bergli kan møte som observatører i dette styret. Den er ikke lenger regnet som en rekrutteringsbolig for DNK, men en Historisk viktig Prestegård. Det er dermed ikke et krav om at den skal kunne brukes til bolig senere.</p> <p>Skissen til avtale er en Utviklingsavtale (sendt ut) som skal lede opp til en ett-årig leieavtale til redusert sats. Først skal vi få noe tid til å utvikle konsepter / ideer for bruk av området, deretter et ett-årig leieforhold for å prøve ut om dette er liv laga. I utviklingsperioden skal DNK Eiendom foreta nødvendige reparasjoner på prestegården så som; nytt kjøkken, toalett m.m.</p> <p>Interimstyret ber nå MR garantere for inntil 100' (dekkes av fond) til Utvikling og Utprøving av driftskonsepter for Sør-Audnedal Prestegård.</p> <p><b>Forslag til vedtak:</b></p> <p>MR bevilger inntil 100' som garanti for påløpte utgifter ifm utvikling og utprøving av drift av Sør-Audnedal Prestegård av MR for 2025, 2026 og inn i 2027. MR understreker at vi må få hånd om Forpakterboligen før vi går inn på en endelig avtale. Vedtatt.</p>
<b>23/25</b>	<p><b>Nytt fra Stab/Sogneprest</b></p> <p>Kontoret – bemanning – vi ønsker å ha åpent 3 dager i uka, har bedt om hjelp fra Mandal, foreløpig ingen lovnad. Kirkevergen har sagt han vil komme på ett stabsmøte i måneden.</p> <p>Gudstjenestegrupper. Mari jobber med dette. Hun ringer rundt og skaffer medlemmer. Vil begynne med en samling for alle lag i hele soknet. I drift vil det aktuelle laget få Gudstjenesteplanen på tirsdag før Gudstjenestesøndagen. Planen er at lagene må trø til hver 6. uke. (Vigmostad hver 8.)</p> <p>Veldig gode tilbakemeldinger fra konfirmantfesten og hele konfirmasjonsopplegget. Takk til alle som deltok!</p>
<b>24/25</b>	<p><b>Nytt fra Fellesrådet</b></p> <p>Einar orienterte om aktuelle saker fra Fellesrådet. Tatt til orientering.</p>
<b>25/25</b>	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>Holum kirke fyller 200 år. MR er innbudt. Leder og nestleder er forhindret fra å møte. Fint hvis noen kan representere MR. Si gjerne i fra.</p> <p><b>Neste møte: 14 oktober Åpningsord: Marry Bevertning: Einar</b></p>

Protokollen sendes: staben, menighetsråd, sokneprest, prost og fellesrådet